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Oœwiadczenie skierowane do minister zdrowia Ewy Kopacz

Ka¿dego roku oko³o czterdziestu tysiêcy Polek traci dziecko w wyniku poronienia. Dla matki oraz jej
najbli¿szych utrata oczekiwanego dziecka to dramatyczne prze¿ycie. W takich chwilach kobieta winna
otrzymaæ nale¿n¹ jej opiekê, szczególnie opiekê psychologa, a zmar³e dziecko powinno byæ pochowane
z nale¿nym szacunkiem.

Niestety, rzeczywistoœæ w polskich szpitalach czêsto odbiega od oczekiwañ. W szpitalach brakuje od-
powiedniej pomocy psychologicznej. Zdarza siê, ¿e dziecko oddawane jest matce w pude³ku po butach czy
w kopercie.

Z uwagi na skalê oraz wagê problemu proszê Pani¹ Minister o informacjê, czy istniej¹ procedury, które
maj¹ na celu zapewnienie odpowiedniej pomocy poszkodowanym matkom. Je¿eli takich procedur nie
ma, proszê o informacjê, co nale¿a³oby uczyniæ, by mog³y byæ one wprowadzone i skutecznie stosowane.

Przedstawion¹ sprawê uwa¿am za wyj¹tkowo wa¿n¹.

Marek Trzciñski




